
 

Schriftelijke vraag 

 

                             

 

Datum 25 augustus 2017 

Onderwerp TNT Post nu echt uit Roosendaal weg?  

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling 

in de cyclus? 

Nee 

 

Beleidsterrein Bestuur 

Portefeuillehouder Verbraak 

 

De TNT Post in Roosendaal is al eens verhuisd van haar locatie aan de Oostelijke Havendijk naar de 
Borchwerf. Hiermee leek de toekomst enigszins gewaarborgd, al ging dat wel samen met een 
inkrimping van het personeelsbestand van de TNT Post.  
 
Inmiddels is duidelijk dat er wederom reorganisaties op stapel staan bij de post. De vestiging in 
Roosendaal zal volgens ingewijden in 2018 haar deuren sluiten en de poststromen worden vanaf dat 
moment direct vanuit Rotterdam aangeleverd voor bezorging. Hiermee staan tientallen of zelfs 
honderden banen op het spel voor de regio.  
 
Nu de economie weer aantrekt zou dit wederom een zware klap voor onze West-Brabantse 
economie zijn,  die na de sluiting van de Philip Morris, Philps Lightning en Tetra Pack nog niet 
volledig is hersteld. Dat blijft achter op landelijke trendbeelden. Elke baan die verloren gaat, staat 
synoniem aan problemen voor gezinnen en families. Verlies aan inkomsten en opnieuw solliciteren 
lijken misschien tijdelijk, maar voor mensen boven de 45 jaar is het bijzonder moeilijk om nog aan 
de bak te komen. Dat moeten we zien te voorkomen. 
 
Daarom heeft de VLP de navolgende vragen: 
 

1. Klopt de informatie die de VLP heeft ontvangen dat er mogelijk sprake is van het verlaten 
van de TNT Post vestiging in Roosendaal op de huidige locatie aan de Borchwerf? Zo nee, 
bent u bereid hierover te informeren? 

2. Hoeveel arbeidsplaatsen zouden er ongeveer verdwijnen als de TNT Post uit Roosendaal zou 
 vertrekken? 
3. Zijn er meer bedrijven waarvan u weet dat ze hun deuren sluiten in Roosendaal voor dit jaar 
 en volgend jaar? Zo ja, welke bedrijven en om hoeveel arbeidsplaatsen gaat het? 
4. Spreekt u met ondernemers over het op te stellen sociaal plan, wanneer het verlies van  

banen onvermijdelijk is, om samen te kijken wat het Werkplein hierin kan betekenen en hoe 
omscholing onze regionale werkgelegenheid kan versterken? Graag een toelichting. 
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